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To: @minvws.nij; IEEEDH, ENED) (EEC) IEEEZI @minvws nl]
Ce: AEE @minvws.nl]
From; | | )
Sent: Mon 3/15/2021 8:47:44 PM

Subject: FW: vanuit het Veiligheidsberaad

Received: Mon 3/15/2021 8:47:45 PM

Ter info — Hugo had nog vragen over fieldlab interland en of dat helemaal goed gaat. Ik probeer nog iets meer helderheid te

krijgen of de partijen die hier minder positief in zijn nu ook aan boord zijn, want daar zit Hugo's vraag vooral. Hij heeft aangeven

echt te hechten aan zorgvuldig besluitvormingsproces en dat NCTV en andere gemeenten ook aan boord zijn.

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

minvws.nl

ver: [XENBE. (BER)
Verzonden: maandag 15 maart 2021 21:45

ike @minvws.nl>

H ,
i (5.1.20) @minvws.nl>;

3) @minvws.nl>; ! . (A

DankBER och nog twee vragen:
- Fijn dat er met NCTV is afgestemd. Maar zijn zij nu wel on board of zijn we nog niet zover?

- Hoe staat het met de andere gemeenten/veiligheidsregio’s die niet zo enthousiast zijn? Is daar nog extra inzet nodig?

RED. (51.2)
) BERLE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: vanuit het Veiligheidsberaad

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
i

s.nl

se]sie]
Van: an i GE) EEE ominvws.ni>Verzonden: maandag 15 maart 2021 21:42

@minvws.nl>; CHE xz 512 minvws.nl>;

BE al
@ minvws.nl>; ei e

ssl 5azel
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: vanuit het Veiligheidsberaad

Dank voor deze terugkoppeling. Ik heb even gesproken met EES JERE. Op basis van dat gesprek heb ik een aantal dingen
op een rij gezet van de al gemaakte afspraken met de genoemde partijen. Al met al ontstaat er een positief beeld om deze
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Fieldlab door te laten gaan.

Allereerst: in elke Fieldlab, en dus ook in deze, is een noodknop ingebouwd. Dus wanneer de epidemiologische situatie danig
verslechtert, is het mogelijk om alsnog te besluiten de Fieldlab niet door te laten gaan. (Ik heb dit bij EZK geverifieerd en

bevestigd gekregen.) Dan vindt de wedstrijd dus plaats zonder publiek.

De gemeente Amsterdam is positief over de Fieldlab interland. Burgemeester Halsema heeft dat - of zal dat op zeer korte termijn -

mede naar aanleiding van wat er is gewisseld in het Veiligheidsberaad, aan minister Van Ark laten weten.

Met de NCTV is over twee punten afstemming geweest:
1. Reden waarom er geen OMT-advies is gevraagd.

De anderhalve meter wordt losgelaten bij het vullen van de vakken, als onderdeel van de praktijktest. Er is geen nieuw OMT-

advies aangevraagd, omdat het loslaten van de anderhalve meter hierbij in lijn is met de uitgangspunten die het kabinet

eerder heeft vastgesteld over Fieldlabs.

2. Avondklok

De wedstrijd start om 18.00 uur, en is rond 19.45 uur afgelopen. Het stadion, zeker met de beperkte capaciteit waarmee die is

gevuld, in naar inschatting van KNVB en gemeente Amsterdam binnen 15 minuten leeg. Dat geeft iedereen drie kwartier

tot een uur om thuis te komen. Een toegangsbewijs is geen geldige reden om na 21 uur op straat te zijn. De gemeente
Amsterdam heeft aangegeven geen problemen te voorzien in de handhaving.

De KNVB en de Fieldlabs-organisatie willen graag doorgaan met de Fieldlab, ook in de aangepaste vorm met 5.000

toeschouwers. In de communicatie bij ticketverkoop zal de KNVB nadrukkelijk wijzen op de avondklok, en uiteraard ook de

andere vereisten zoals een negatieve PCR-test vooraf. Ook zijn de organisatoren op de hoogte dat de noodknop nog kan worden

ingedrukt als het epidemiologische beeld verslechtert.

Ten slotte: met het oog op de ticketverkoop en organisatie van de praktijktest is dinsdag 16 maart het uiterste moment waarop

er een positief besluit moet zijn over de doorgang van de Fieldlab.

Mochten er nog vragen zijn, ben ik uiteraard beschikbaar.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Sport

Parnassusplein 5 / Postbus 20350; 2500 EJ Den Haag

ITS/ IKECNN G minvws.nl

Van:BEBEBE) minvws.nl>

Verzonden: maandag 15 maart 2021 17:48

5.1.2¢ li{51.2))
CRP (© minvws.nl>

@minvws.nl>;
5.1.2e A 5.1.2e

Onderwerp: vanuit het Veiligheidsberaad

Dag RF]

MVWS is vanmiddag bij het VB geweest en heeft daar oa een toelichting gegeven op toegangstesten. In de terugkoppeling kwam
ook de field lab Interland NL-Letland ter sprake. De minister gaf aan dat het belangrijk is dat er zo snel mogelijk afspraken
worden gemaakt met de veiligheidsregio’s (niet alleen Amsterdam, maar ook Rotterdam waar op dit moment wat ongenoegen is

over de interland), NCTV, KNVB, Fieldlabs-organisatie en alle andere relevante partijen en dat in die afspraken aandacht moet

zijn voor een zorgvuldig besluitvormingsproces richting de daadwerkelijke GO-NO GO, die gebaseerd is voor de epidemiologische
situatie (bijv. toch zorgen dat het meeloopt in besluitvorming evt. versoepelingen 23 maart en de mogelijkheid om daar op de

noodknop te drukken).

Strookt dat met waar jullie op dit moment mee bezig zijn?

Alvast hartelijk dank!
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